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geachte gemeenteraadsleden van onze gemeente.                                     13 december 2023 
 
Graag had ik spreektijd willen aanvragen maar het schijnt dat dit alleen nog maar in de 
commissie kan, ik was hier niet van op de hoogte om dit voorheen in de gemeente landerd wel op 
deze manier ging en de raadsleden constateerden wat ere bij de burger leeft en daarop een besluit 
zou moeten (kunnen ) nemen. 
 
voorliggend raadsvoorstel om de red sox voor 2.2 miljoen ter verplaatsen staat in geen verhouding 
met het aantal leden en betekent dat andere verenigingen nog meer zullen moeten bezuinigen. 
 
Ik (naam)  betrokken inwoner van onze gemeente mag voorzitter zijn van een buurtvereniging van 
120 gezinnen (400 personen) ondanks ook toezeggingen die wij hadden draaien we met 0 euro 
subsidie en proberen zo toch overeind te blijven, ook ben ik voorzitter van de soos voor 
gehandicapten, tweewekelijks ontvangen wij 50 a 60 bezoekers, we ontvangen 1100 euro subsidie 
die alleen maar gebruikt wordt om de huur van de accommodatie in ons dorpshuis te betalen, rest 
doen we zelf. 
 
Nu ligt er dit voorstel met voor mij en vele burgers de volgende vragen. 
moet, mag een kleine vereniging in onze gemeente zoveel gemeenschapsgeld wegnemen, in onze 
gemeente zijn wel meer dan 100 leden van de schaatsclub, zouden ook wel een schaatsbaan willen 
maar zijn zo reëel te weten dat dit niet kan en wijken dus uit naar den bosch en nijmegen. 
mijn voorstel zou zijn om met alle leden eens individueel een gesprek te hebben om de dilemma's 
voor te leggen en hun bijv. het voorstel te doen om 2000 euro te ontvangen om zodoende een aantal 
jaren de reiskosten te kunnen opvangen en hun sport elders kunnen uitoefenen, dit zou de club 
sieren, en andere clubs zullen hun graag ontvangen om hun eigen bestaanszekerheid te waarborgen. 
 
Wij als gemeente maashorst kunnen gemeenschapsgeld maar 1 keer uitgeven, ga het gesprek aan 
met alle verenigingen om te zien waar hun noden liggen en sterk daarmee het vertrouwen in onze 
politiek . 
Ook het minima beleid om te kunnen sporten mag zeker niet vergeten worden (ik ken kinderen die 
dan wel een financiële bijdrage ontvangen maar niet aan wedstrijden kunnen meedoen omdat ze de 
clubs shirts, judopakken niet kunnen betalen. 
 
Dus bij deze vraag ik U om voorliggend voorstel te verwerpen, met de leden het gesprek aan te gaan 
en kijken waarin de gemeente kan tegemoetkomen, het grote bedrag gebruiken om alle 
verenigingen eens onder de loep te nemen en hun waar mogelijk is te ondersteunen en ook het 
minimabeleid hierin mee te nemen en de dorpshuizen welke ook financieel moeilijker rondkomen. 
Dit zou onze gemeente sieren en daarmee echte participatie tot stand komt. 
 
Dank U wel voor het lezen. 
 


